
Protokół Nr 67/20
z posiedzenia Zarządu Powiatu Wołowskiego

w dniu 5 marca 2020 r.

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wołowi e
przy pl. Piastowskim 2 w Wołowi e, w godz. 13:30-15:05

W posiedzeniu uczestniczyli:
1) Janusz Dziarski - przewodniczący Zarządu,
2) Kamil Jeżyna - członek Zarządu,
3) Zbigniew Posacki - członek Zarządu,
4) Józef Szumilas - członek Zarządu.

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1do protokołu).

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
- p. Katarzyna Uran - kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu,
- p. Andrzej Nejman - Sekretarz Powiatu,
- p. Beata Sadowska - Skarbnik Powiatu,
- adw. Wojciech Błasiak - obsługa prawna.

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Starosta, witając uczestników spotkania.
Następnie przedstawił porządek posiedzenia.

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia.
3. Omówienie wniosku o przeznaczenie kwoty 10.000 zł na przygotowanie projektu

inwestycyjnego dla jednostek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest
Powiat Wołowski.

4. Omówienie planów naboru na rok szkolny 2020/2021.
5. Wyjazd do miejscowości Pierusza.
6. Sprawy różne.

a) Rozpatrzenie wniosku CKZIU w sprawie realizacji zadania majątkowego "Demontaż
spękanych i pokruszonych gzymsów żelbetowych na dachu budynku F" - bursy
szkolnej wraz z wymianą rynien";

b) Rozpatrzenie wniosku CKZIU o przyznanie środków finansowych w kwocie 100.000
zł brutto na realizację zadania majątkowego pn.: "Wymiana wewnętrznej
napowietrznej instalacji elektrycznej obiektu wraz z wymianą oświetlenia";

c) Rozpatrzenie wniosku POW-TS - wykonanie kotłowni.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2 Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia.

P. Kamil Jeżyna zapytał odnośnie punktu 5 - wyjazdu do miejscowości Pierusza. P. Starosta
poinformował, że mieszkańcy poprosili o przyjazd, aby Zarząd zapoznał się ze stanem drogi.

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia.

P. Starosta poinformował, że nieobecność wicestarosty związana jest z wyjazdem służbowym.

Ad. 3 Omówienie wniosku o przeznaczenie kwoty 10.000 zł na przygotowanie projektu
inwestycyjnego dla jednostek oświatowych dla których organem prowadzącym jest
Powiat Wołowski.

P. K. Uran poinformowała, że we wniosku zostały zmienione sformułowania. Sądziła, że
z powodu zmian będzie on omawiany na kolejnym Zarządzie.

P. Skarbnik zapytała, czy jest zmiana formy procedowania, że wniosek trafia najpierw na
Zarząd, a potem następuje zmiana budżetu. Dotychczas po otrzymaniu wniosku z akceptacją
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Starosty lub Wicestarosty p. Skarbnik przygotowywała projekty zmian. Pytanie czy wnioski od
kierowników w zakresie zmian wynikających z toku realizacji budżetu tez mają być wcześniej
omawiane.

P. Z. Posacki wskazał, że wnioski kierowane do Zarządu powinny trafiać na posiedzenia.

P. Starosta podsumował, że kwestie środków na remonty, inwestycje i zmiany oraz
przesunięcia w budżecie z tym związane, rozwiązywania rezerw, będą omawiane zanim p.
Skarbnik zacznie przygotowywać projekt uchwały. Bieżące zmiany będą procedowane jak
dotychczas.
Zarząd 4 głosami za przyjął poWYŻszeustalenia.

P. Katarzyna Uran przedstawiła treść wniosku. Wnioski na projekty inwestycyjne dla czterech
powiatowych jednostek oświatowych ma przygotować firma p. Anny Jasinowskiej-Czarny,
która ma w tym ogromne doświadczenie. Projekt inwestycyjny opiewa na ok. 4 mln zł,
dotyczyłby Zespołu Szkół Zawodowych w Brzegu Dolnym, Zespołu Szkół Zawodowych
w Wołowie, Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wołowie oraz Zespołu Szkół
Specjalnych i Placówek Oświatowych w Wołowie. W ramach projektu można poprawić
infrastrukturę i wyposażyć pracownie. Wkład własny to 15 proc. Wskazane 10 tys. to koszty
przygotowania wniosków.

P. J. Szumilas zwrócił uwagę, że w ZSZ w Brzegu Dolnym w części pomieszczeń jest problem
z dostępem do naturalnego oświetlenia, nie wiadomo czy sanepid dopuści te sale do użytku
dydaktycznego.

P. K. Uran zadeklarowała przekazanie uwag p. dyrektor.

Zarząd 4 głosami za prz braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących sie
wyraził zgode na przeznaczenie kwoty 10.000 zł na przygotowanie projektu
inwestycyjnego dla jednostek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest
Powiat Wołowski.

P. Mecenas zabrał głos w sprawie filmu, jaki opublikowała wójt Gminy Wińsko z udziałem
młodych ludzi, których p. Wójt wypytywała odnośnie przeprowadzanych konsultacji.
Naruszenia prawa nie można się tam dopatrzyć, jedynie wykorzystanie przez p. Wójt
doświadczenia dziennikarskiego wobec osób niedoświadczonych.

P. Starosta poinformował, że w odpowiedzi na ataki ze strony p. Wójt poprosił pracowników
Zarządu Utrzymania Dróg o nakręcenie filmu informującego, jakie inwestycje Powiat
przeprowadził w gminie od 2016 r. oraz inf. od p. Skarbnik, ile Powiat wydał na te inwestycje
i inne wydatki dotyczące gminy Wińsko.

P. K. Jeżyna zapytał mecenasa, jakie jest jego stanowisko w kwestii upublicznienia przez p.
Wójt wizerunków osób, które zostały nagrane.

P. Mecenas odparł, że byli to urzędnicy w godzinach pracy.

P. K. Uran uściśliła, że te osoby nie są zatrudnione na stanowiskach urzędniczych, tylko
skierowane przez Urząd Pracy w ramach prac interwencyjnych.

P. Mecenas odparł, że nie warto ciągnąć sprawy. Tam, gdzie są elementy oparte na
nieprawdzie, należy podać w odpowiedzi fakty.

P. Mecenas opuścił posiedzenie Zarządu.

Ad. 4 Omówienie planów naboru na rok szkolny 2020/2021.
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P. K. Jeżyna zapytał o liczbę potencjalnych absolwentów i liczbę osób planowanych do
przyjęcia na kolejny rok szkolny - ich korelację: 399 absolwentów, 355 planowanych przyjęć.

P. K. Uran zwróciła uwagę, że mamy uczniów z innych powiatów, jest to kilkanaście procent.
LO w Brzegu Dolnym i Szkoła Społeczna też mają absolwentów z zewnątrz.

P. K. Jeżyna po uczestnictwie w ostatniej Komisji Edukacji i rozmowie dyrektorów
z przedstawicielem Urzędu Pracy stwierdził, że nie ma zbyt wielu nowych kierunków.

P. K. Uran: Jest technik geodeta, technik spedytor i technik elektryk.

P. K. Jeżyna: czy jest zapotrzebowanie na technika geodetę?

P. Starosta wskazał, że rozmawiano o tym podczas Wojewódzkiej Rady Pracy,
zapotrzebowanie na ten zawód jest.

P. Starosta poinformował po pytaniu K. Jeżyny, że rozmawiał z dyrekcją CKZiU o możliwości
wykorzystania stacji diagnostycznej w procesie kształcenia.

P. K. Uran mówiła, że liczba absolwentów się zmniejszyła, ale jest szansa, że w naborze
wezmą udział uczniowie z gmin ościennych, gdyż oferta jest dobra. Kierunek geodety jest już
zaopiniowany przez Wojewódzką Radę Rynku Pracy, jest zgoda i uchwała, wpłynął wniosek
do Zarządu. Co do technika spedytora, wniosek od p. dyrektor Żeliźniak wpłynie,
dokumentacja jest niemal gotowa. W sprawie ewentualnego zmniejszenia zapotrzebowania
na nauczycieli, informacje będą po przygotowaniu arkuszy. W tym roku elektronicznie
odbędzie się także nabór dodatkowy.

P. Z. Posacki zapytał, dlaczego w Brzegu Dolnym nie ma kształcenia chemicznego, skoro jest
Rokita. Czy nie ma zapotrzebowania?

P. K. Jeżyna odpowiedział, że kilka lat wcześniej była próba odtworzenia technikum
chemicznego we współpracy z Rokitą, mimo to nie było wystarczająco chętnych.

P. Starosta nadmienił, że takich prób było kilka.

P. K. Uran wspomniała, że p. dyrektor chce utworzyć jedyny w Polsce kurs na technika
chemika, w czym pomoże wyposażenie zakupione w ramach wspomnianych projektów. Na
ogólnopolskiej konferencji p. dyrektor była za to chwalona.

P. J. Szumilas ocenił, że nabór w kontekście potrzeb największego pracodawcy, Rokity,
wypada słabo z trzech powodów - doświadczenia starszego pokolenia, praca zmianowa oraz
poziomu płac. Czy oddziały klasowe mają być 25- czy 26-osobowe? Warto wrócić do kwestii
określenia standardów rekrutacji do szkół powiatowych. Potrzebne są badania wśród uczniów
odnośnie zainteresowania. Jeśli szkoły przeprowadzą nabór z nadwyżką, warto by mogły
kolejne oddziały otworzyć. Plany naboru są optymistyczne, bo nie uwzględniają dwóch
dodatkowych szkół w powiecie. Poza tym 20-30 proc. uczniów będzie się starać o przyjęcie
do szkół poza powiatem.

P. K. Jeżyna: przeanalizował statystykę od klas 8 a z do klas O, jeden rocznik bardzo odbiega
od pozostałych jeśli chodzi o liczbę uczniów, liczba spodziewanych absolwentów będzie się
różniła od innych o ok. połowę, na co też należy się przygotować.
P. K. Uran zapytała, jaką liczbę uczniów przyjmujemy - 25 czy 26.

P. J. Szumilas wskazał, że ministerialną - 26. Zapytał, które z przewidzianych kierunków
dostaną dodatkowe dofinansowanie.
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P. K. Uran odparła, że mechatronicy, technicy pojazdów samochodów, logistycy. Wszystkie
zawody w szkołach branżowych były w tym roku dodatkowo punktowane w subwencji.

Członkowie Zarządu jednogłośnie wyrazili zgodę na zwiększęnie liczebność klas do 26
osób.

Członkowie Zarządu jednogłośnie zaakceptowali plan naboru z uwzględnieniem zmiany
liczebności klas.

P. Katarzyna Uran opuściła posiedzenie Zarządu.

Ad. 6 Sprawy różne.
al Rozpatrzenie wniosku CKZIU w sprawie realizacji zadania majątkowego "Demontaż

spękanych i pokruszonych gzymsów żelbetowych na dachu budynku F" - bursy
szkolnej wraz z wymianą rynien.

bl Rozpatrzenie wniosku CKZIU o przyznanie środków finansowych w kwocie 100.000
zł brutto na realizację zadania majątkowego pn.: "Wymiana wewnętrznej napowietrznej
instalacji elektrycznej obiektu wraz z wymianą oświetlenia".

cl Rozpatrzenię wniosku POW-TS - wykonanie kotłowni.

P. Starosta wskazał, że członkowie Zarządu zapoznają się z wnioskami, a na kolejny Zarząd
zostaną zaproszeni dyrektorzy.
P. Skarbnik zaapelowała, aby wnioski na Zarządzie były już uzupełnione, także o odpowiednie
kalkulacje.

Ad. 5 Wyjazd do miejscowości Pierusza.

Wyjazd został przełożony ze względów obiektywnych.

Ad. 7 Zamknięcie posiedzenia.

Wobec wyczerpania porządku p. Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.

Na tym protokół zakończono.

Protokolant:
Marta Wabiszczewicz-Krawczuk

H.U~~~~_ ~~ Członkowie:
Janusz Dziarski
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Jarosław Iskra
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